



GET IT 领券

- Look for stores displaying the IRIS Global Blue Tax Free Shopping signage in the window.
- Spend a minimum of MYR 300 inclusive of GST and ask for a GST Refund Form.
- Present your **original passport** to the shop staff for verification.
- 寻找商店橱窗上的环球蓝联退税购物 (Global Blue Tax Free Shopping) 标志
- 消费至少300令吉(含一般消费税), 付款时请向店员索要您的退税单(GST Refund Form)
- 出示您的护照以供商店员工进行验证



STAMP IT 盖章

- **Before check in for flight**, go to the GST Customs Verification Counter and present your completed GST Refund Forms, original tax invoice/ shop receipt, passport, boarding pass and purchased goods to get your Forms validated.
- 在登记前, 前往一般消费税海关退税验证柜台。出示您已填写完整的一般消费税退税申请表, 税务发票/购物收据, 护照和所购物品, 请海关工作人员验证您的申请表。

Remember: No Customs Validation = No Refund 请注意: 无海关盖章 = 无退税



CASH IT 取钱

- Go to the Approved Refund Agent Office displaying the IRIS Global Blue Logo.
- Receive your refund in cash / credit card. A maximum of MYR 300 can be refunded in cash.
- 请您前往有显示环球蓝联标志的退税点并出示您填写完整并盖过章的退税单。
- 获取现金或信用卡退税。现金退税最高限额为 300令吉。

In a rush? Mail your completed Customs validated GST Refund Forms back to us in the envelope provided and get your refund paid to your credit card.

没时间获取退税? 请将您填写完整并盖过章的退税单邮寄到处理中心, 就能以信用卡的退款方式收到您的退税。

**SHOP
TAX
FREE**

For up-to-date information on locations please check – globalblue.com/refundoffices

有关机场或退税柜台位置的最新信息, 请查询 – globalblue.com/refundoffices



Global Blue